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Abstract (en)
[origin: WO9105826A1] Joints sealants with early water resistance contain aqueous polymer dispersions (I); non-ionic cellulose ether (ll) from the
group formed by hydroxyethyl, hydroxyethylmethyl, hydroxypropylmethyl and hydroxypropylcellulose; if necessary usual additives such as fillers,
pigments, plasticisers, extenders, thickeners, antifoaming agents, dispersing agents, pH regulators, preservatives and anti-ageing dopes, as well
as at least one organic liquid component from the group of usual additives. These joint sealants can be produced by intimately mixing (1) with the
remaining components. In order to be able to add (Il) in amounts higher than the solubility limit, the joint sealants are characterized by the fact that
(Il) is added in suspension in retarded and/or non retarded form to the liquid organic components, then mixed in.

Abstract (fr)
Des matériaux d'étanchéité résistant a I'eau avant leur durcissement contiennent des dispersions aqueuses de polymeres (I); de I'éther non ionique
de cellulose (l1) du groupe formé par des celluloses d'hydroxyéthyle, d'hydroxyéthylméthyle, d'hydroxypropylméthyle et d'hydroxypropyle; le cas
échéant des additifs tels que charges, pigments, plastifiants, diluants, épaississants, anti-moussants, dispersants, régulateurs du pH, conservateurs
et anti-vieillisseurs, ainsi qu'au moins un composant organique liquide du groupe des additifs usuels. Ces matériaux peuvent étre produits en
mélangeant intimement (I) avec les autres composants. Afin de pouvoir ajouter des quantités du composant (ll) au-dessus du seuil de solubilité,
ces matériaux d'étanchéité se caractérisent par le fait que le composant (Il) est ajouté en suspension sous forme retardée et/ou non retardée au
composant organique liquide, puis mélangé.
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